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Referat frå soknerådsmøte i Gloppen sokn 
Onsdag 20.9.2023   

 

Innleiing: Eivind Kjerstad Nilsen  

Til stades: Eivind Nilsen, Arne Høyland, Gunhild Aabrekk Nedrebø, Oddhild Almenning Voll, Vidar 

Bjotveit, Oddvar Bjørlo, Berit Aasebø Hauge, Bjørn Aurlien, Hege Støylen Alme 

 

 

REFERATSAKER   

 

Sak  54/23   Godkjenning av innkalling. Saker til Eventuelt. 

 Innkallinga vart godkjent  

                 

Sak  55/23   Godkjenning av protokoll frå siste møte. 

Referatet frå soknerådsmøtet 30. august 2023 vart godkjent. 

 

VEDTAKSSAKER 

Sak  56/23 Hausttakkefest og konfirmantjubileum 

Soknerådet har ansvar for kyrkjekaffi. Må og delta i pynting av kyrkja. 

Har sendt e-post til Bygdekvinnelaget og Bondelaget med ynskje om samarbeid. 

Pynte kyrkja på laurdag. Be ulike aktørar om å få « låne» materiell. 

Vedtak: 

SOKNERÅD BYGDEKVINNELAG 

KYRKJEKAFFI 

• 2 platekaker, eple 

• 2 brett med oppskorne grønnsaker 
Gulrot, blomkål, kålrot og selleri + 
rømmedip 

• 6 kanner kaffi + 1 kanne te + saft 

KYRKJEKAFFI 

• 2 platekaker, ei utan gluten og laktose 

• 1 brett med oppskorne grønnsaker 
Gulrot, blomkål, kålrot og selleri + 
rømmedip 

6 kanner kaffi 
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Kaffikoppar, beger, plastglas, serviettar, saft 

KVEN: 
Eplekaker: Oddhild og Kirsti 
Brett med oppskorne grønsaker + dip: Eivind og 
Berit 
Kaffi: Eivind 1, Oddhild 1, Vidar 1, Berit 2, Bjørn 
1 + te 
Bord, koppar mm: Arne 

 

PYNTE KYRKJA:  
Laurdag  kl.11.00. 
Arne, Berit 

 

 

BONDELAGET stiller med Johannes Nedrebø som hjelpar. 

BYGDEKVINNELAGET her er Hege Lothe ansvarleg. 

 

Sak  57/23 Evaluering av aktivitet sidan sist 

3. september. Utdeling av 4 - årsbok og Kick Off barne – og ungdomsarbeid. 

Dato Kvar/Kva Evaluering 

3.9 Sandane kyrkje 
Utdeling 4-års bok 
Kick Off barne - og 
ungdomsarbeid 

160 deltok.  God preike, tilpassa publikum. 
Veldig mykje folk, svært mange gode til bakemeldingar 
Mange born, sat svært stille i ca. 1 time. Lite ungdomar. 
Fastsetjing av dato. Unngå kollisjon med Møtepunkt B slik at dei 
kan delta. Må samsnakkast. Nokre som ikkje var på laurdag, kom 
seint på søndag, kort tid å lage krone . 

 Kick Off Aktivitetar: 
KFUK/KFUM: 
Fjernstyrte bilar – Lars Bjarte Osland, Ope hus – Jon Egil Gjengedal 
DNK: Perler- Simona med hjelparar 
SOUL CHILDREN : Ansiktsmåling – Magnhild E.H + Birgit 
Sandane søndagskule: 
Hobbykrok og “babysongområde” for dei  minste – Kirsti Bjotveit 
Vereide søndagsskule: 
Kubb – Kari Rygg Leirgul 
Takk til alle gode hjelparar! 

 Kyrkjekaffi Mat: 50 kanelsnurrar, 4 store platekaker ( sjokoladekake, 
eplekaker 2, kake med mandlar mm ), vafler, 30 muffins, glutenfrie 
kjeks. 
Vi må bli betre på glutenfri mat. 2 små kakebitar igjen 
Var tre personar på kjøkkenet heile tida, ved oppryddinga 5-6. 
Det var nødvendig å vere så mange. Ferdig rydda kl. 13.30. 
Veldig flott å få bruke det nye kjøkkenet og festsalen. 
Flotte lokale! 

 

Vedtak: 

Dette er eit viktig og nyttig arrangement vi må halde fram med. 
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Sak  58/23  Aksjon fleire faste gjevarar 

Arne har laga utkast til brev. 

Du vart tidlegare i år kontakta av representant for soknerådet med spørsmål om å stille som kandidat 
ved årets soknerådsval. 
Du hadde ikkje høve til å stille akkurat no/ takka nei. Det er i orden - og som du kjenner til har vi fått 
nok kandidatar og valet er no gjennomført. 
  
I soknet har vi ei fast gjevarteneste som er ei flott støtte for soknerådet i arbeidet deira. Vi ynskjer å 
gje det nye soknerådet ein god (flying?) start og gode økonomiske rammer framover. 
Vi sender difor i desse dagar ut invitasjon til alle dykk om å delta i arbeidet ved å verve dykk som faste 
gjevarar. 
Les brosjyra vi har lagt ved og vurder om du kan tenkje deg å bidra for arbeidet i Gloppen sokn på 
denne måten. Smått eller stort, alt er like velkome! 
  
Venleg helsing avtroppande 

Gloppen sokneråd. 

 
Bør også sende ut brev til andre som ikkje vart spurde. Må ha eit brev med annan tekst. 
 
Brosjyre for gjevartenesta er vedlagd. 

 
Vedtak: 
Vi sender ut eit anna brev til andre kyrkjegjengarar. Soknerådet sender kvar 5 namn til Arne. 
Soknerådet deler ut breva så langt råd, resten legg vi i posten. 
 
 
Sak  59/23 Orgelnemnd  Gimmestad kyrkje 

 
Vedtak frå sak 15/23 15. mars 2023: 
 
Nemnd for arbeid med orgelet i Gimmestad kyrkje: 

Funksjon Oppgåver Namn 

Kantor Person som kan orgel Dorothee Raschwitz 

Tidlegare kantor Person som kan orgel Anders Rinde 

Lokal Lokal person frå Gimmestad som  ynskjer å arbeide med 
dette. Evt. dugnadsinnsats. 

Marit Rygg 

Kasserar i soknerådet Finansiering blir svært viktig her. Soknerådet kan/skal gje 
støtte til arbeidet 

Arne Høyland ut oktober. 
              ? 

Kyrkjeverje/fellesråd Kyrkjeverje/fellesrådet må vere med, fordi det må løyvast 
pengar til dette arbeidet.  
Kyrkjeverje er koordinator og kallar inn til møte. 

Audun Mundal 

 

Vedtak: Soknerådet har einstemmig vedteke framlegget til nemnd for arbeidet med orgelet i Gimmestad kyrkje. 

Det har no kome framlegg frå orgelkomiteen: 

  
a. Orgelkomiteen for reparasjon/renovering av orgelet i Gimmestad kyrkje, vert utvida med ein 

person for å styrkje gruppa. 
Mariel Eikeset Koren ( er forespurd og villeg til å delta) 

 
b. Forslag også om å utpeike Anders Rinde som leiar av gruppa. 
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Vedtak: 

Nemnd for arbeid med orgelet i Gimmestad kyrkje frå 20. september 2023. 

Funksjon Oppgåver Namn 

Kantor Person som kan orgel Dorothee Raschwitz 

Tidlegare kantor Person som kan orgel og leiar i nemnda Anders Rinde 

Organist Person som kan orgel Mariel Eikeset Koren 

Lokal Lokal person frå Gimmestad som  ynskjer å 
arbeide med dette. Evt. dugnadsinnsats. 

Marit Rygg 

Kasserar i 
soknerådet 

Finansiering blir svært viktig her. 
Soknerådet kan/skal gje støtte til arbeidet 

Arne Høyland ut oktober. 
              ? 

Kyrkjeverje/fellesråd Kyrkjeverje/fellesrådet må vere med, fordi 
det må løyvast pengar til dette arbeidet.  
 

Audun Mundal 

 
Soknerådet støttar ynskje om å utvide nemnda og peike ut ein leiar. 
 
 
Sak  60/23  Samarbeid med KFUK/KFUM 

Stein Robert Osdal var på siste soknerådsmøte og orienterte om prosjektsamarbeidet mellom 

KFUK/KFUM, Gloppen kommune og kyrkja i Gloppen for å få til eit berekraftig ungdomsarbeid. 

Sjå vedlagde prosjektrapport. Vi drøftar det dei har kome fram til. Kva blir vegen vidare? 

Organisatorisk er dette ikkje noko problem. Det er økonmien som er problemet. 

Med 50 % stilling er det lettare å finansiere. Vansklegare å rekruttere når det ikkje er 100 % stilling 

 

Vedtak: 

Gloppen sokneråd er positive til å etablere ei prosjektstilling i 50 %. 

Det neste soknerådet må gjere endeleg vedtak med grunnlag i om vi får ei eventuell auke i 

gjevartenesta. 

 

Sak   61/23 Lage Facebookgruppe – frivillig i kyrkja 

Soknerådsleiar har fått eit innspel. Danne ei Facebook gruppe som heiter Frivillig i kyrkja – Gloppen 

sokn der vi kan spørje om hjelp til ulike ting. Td. bake ei kake til kyrkjekaffi, treng hjelp til 

organisering av kyrkjekaffi eller heilt andre ting. 

Vedtak: 

Neste sokneråd drøftar dette og gjer vedtak 
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Sak  61/23  Evaluering av 4 år som sokneråd 

Soknerådet evaluerer arbeidet. Tek resultatet med til neste sokneråd. 

 

Sak  62/23  Internasjonal kafe 

Den 12.11.23 er det sett opp Internasjonal kafe i Sandane kyrkje. 

Kva gjer vi med det? 

Vedtak: 

Soknerådet vil arbeide vidare med dette. Spør om diakon kan ta initiativ til ei arbeidsgruppe for ein 

slik dag. 

 
 

ORIENTERINGSSAKER 

Sak  63/23 Evaluering av 4 år i soknerådet 

Vedlagt ark 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

Sak  64/23 Ymse orienteringar 

• Takkar av det gamle soknerådet i gudstenesta 8.10.23 i Sandane kyrkje 

• Feiring av ny Festsal 8.10.23 i samband med gudsteneste. 

Under kyrkjekaffien: Formell opning med Audun. Takk frå soknerådet. 

• Overlappingsmøte med nytt sokneråd 24.10.23 kl.18.00 

• Orientere om soknerådsvalet. 

• Helsing frå soknerådet i samband med 100 årsjubileumet for NFHS. 

Helsing og gåve – grøn plante i samband med gudstenesta i Vereide kyrkje kl.11.00 29.10.23. 

• 5. november. Bedehuset har 100 årsjubileum. Helsing frå soknerådet og blomst. 

• Soknerådskurs 16.11 + kurs i januar/februar 

• Trusopplæringssamling 18. september. Representant for Søndagsskolen Norge presenterte 

deira opplegg for ulike grupper i Søndagsskulen: Godt opplegg, mange gode idear. Gode 

kaker! 

• Diakon arrangerer temakveld om sorg i Breim kyrkje 17.10.23 kl.19.00. 
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TILKOMNE SAKER 
 
Sak 65/23 Godkjenning av resultatet frå soknerådsvalet. 
 
Soknerådet er valstyre for soknerådsvalet  og skal difor godkjenne resultatet. 
 
                                                          

NR. NAMN ÅR ST.T. 

 FASTE MEDLEMMER   

1 Eivind Kjerstad Nilsen 1985 464 

2 Berit Aasebø Hauge 1951 453 

3 Anders Rinde 1953 448 

4 Hildegunn Arnestad 
Hellerud 

1966 411 

5 Gunhild Aabrekk Nedrebø 1982 407 

6 Karoline Døskeland 1991 407 

7 Oddvar Sigurd Bjørlo 1952 400 

8 Geir Liavåg Strand 1960 399 

 VARAFOLK   

9 Inger Anne Skeistrand 1947 395 

10 Oddny Haugen Solbakk 1973 392 

11 Elisabeth Sundt Ravnestad 1962 392 

12 Heidi Djupvik Raad 1977 385 

13 Einar Malvin Duvold 1961 385 

 

 
Vedtak:  
Gloppen sokneråd godkjenner einstemmig resultatet av soknerådsvalet 2023  i Gloppen sokn 
 
 
Sak  66/23 Søknad frå Sandane Soul Children 
 
Det har kome søknad om støtte til Soul Children Gathering  Sogn og fjordane  21. og 22. oktober. 
 
Vedtak: 
Soknerådet støttar Sandane Soul Children med 6000 kr.  
 
 
 
EVENTUELT 
 
Ingen saker 
 
 
Neste soknerådsmøte er:  Tysdag 24.10.2023 kl.18.00 → . Overlappingsmøte mellom gamalt og nytt 

sokneråd. 

 

Referat   Berit Aasebø Hauge 
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